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PLE EXTRAORDINARI DEL 17-09-97

* Adhesió a la Carta d'Aalborg, de ciutats i viles europees capa la
sostenibilitat.
* Aprovar les normes reguladores de la reversió dels drets fune-
raris dels nínxols i sepultures del cementiri a favor del propi Ajun-
tament davant la gran quantitat de nínxols que tenen signes d'aban-
donament per part de llurs possibles titulars. Aquesta reversió
es farà quan:
a) el nínxol o sepultura tingui signes externs que facin suposar el
seu abandonament per part de llurs possibles titulars i en elquals
no s'hagi fet cap enterrament des de fa més de 10anys i que ningú
es faci càrrec de les despeses de manteniment i conservació des
de fa més de5 anys. b) Que no s'utilitzin des de fa més de30 anys
i que dins d'aquest període no s'hagi reclamant la titularitat. c)
Que no se'n coneixi el titular per no figurar el nom en el registre
de nínxols o sepultures.
* Aprovar l'Estudi geotècnic i Projecte del mur de la Riba amb un
pressupost de 299.180.254PTAd'obra en execució per contracta
i 12.975.760PTAd'assistència tècnica.NMLKJIHGFEDCBA

P L E N A R I

PLE ORDINARI DEL 30-10-97

* Acceptació de la renúncia formulada per José Albós i Figueraa
la concessió de la instal.lació de la bàscula pública a la plaça del
Pou, is 'a u t e r it z a la retirada de la mateixa.
* Aprovar la construcció de la nova instal.lació de la xarxa d'aigua
potable així com la urbanització del carrer Mirasol en el seupri-
mer tram per un import total de 2.690.429, i el seu finançament.
* Aprovar la concessió administrativa pel subministrament de GAS
per canalització en el terme municipal de la Pobla de Segur a
l'empresa Repsol Butano S.A,sol.licitant una rebaixa en els cos-
tos de la connexió.
* Presentar alegacions a la proposta de Mapa Escola de FP de
Catalunya en el sentit de que es considera necessària una línia
de Cicle Formatiu de Sanitat i de Tècnic en Gestió Adminsitrativa,
per a l'lESde la Pobla.
* Aprovar un conveni decol-laboracíó per a ampliar el punt d'in-
formació juvenil i un altre en matèria de voluntariat amb la Ge-
neralitat de Catalunya.
* Aprovar inicialment el pressupost del Patronat Municipal d'Es-
ports per a 1.997 per un import total de 4.510.000pt.
* Adherir-se a la Declaració de l'Any Europeu contra el racisme.
* Presentar una moció als pressupostos generals de l'Estat per a
l.998 en matèria d'inversions en infrastructures instant-lo a aug-
mentar el pressupost previst a les terres de Lleida, demanatque
es contempli especialment la continuïtat de la construccióde
l'Eix Pirinenc així com el desdoblament del túnel de Viella ila
construcció del tram de laN-II entre Cervera i Igualada.

PLE EXTRAORDINARI DEL 14-11-97

* Adjudicar l'obra de dotació de serveis a la zona industrial del
sector Migdia a l'empresa Benito Arnó e Hijos, S.A per un import
de 46.668.000PTA
* Aprovar la composició del Consell Sectorial de l'escorxador
municipal del qual formaran part a partir d'ara, l'Alcalde,3 regi-
dors i 4 representants dels carnissers i professionals del sector.
* Adhesió al manifest "els mateixos drets per a totes les famílies"

PLE EXTRAORDINARI I URGENT DEL 14-11-97

* Sol-licitar al Departament de Sanitat de la Generalitat que realit-
zi amb urgència un nou CAPa la Pobla de Segur davant la provisi-
onalitat de l'actual i les seves mancances així com per solventar
les necessitats de la Residència Verge de Ribera.

RIAL
Amb aquest Sota l'Arbre hem arribat al número 10. Han

estat més de 100 pàgines de comunicació entre l'Ajunta-

ment i els poblatans de les que n'estem contents i orgullo-
sos.

N'estem, perquè ha suposat el treball de varies perso-

nes que al llarg d'aquest temps han fet arribar a tots els
problatans les inquietuds, els projectes i les realitats de

la Pobla d'una forma institucional, correcta, engrescado-
ra i cada cop més creativa i atractiva.

Contents, perquè no era un repte gens fàcil d'aconse-
guir i sobre el que havíem posat un especial interès ja que
estàvem convençuts que informar a tothom amb continu-
ïtat i periodicitat tenia que ser un objectiu prioritari.

Orgullosos perquè havent arribat fins aquí estem dis-
posats a continuar, millorar i obrir nous canals en l'apro-
pament de la tasca i activitat municipal i poblatana a tots
vosaltres, amb l'únic objectiu d'aconseguir engrescar a tot-

hom en aquest projecte comú que és el fer de la Pobla de
Segur aquest lloc i aquesta societat de la que tots ens sen-
tim també molt orgullosos.

La posta en marxa del nou escorxador, reformat i ho-
mologat per a ser una eina productiva en mans de qui
vulgui aprofitar-lo. L'inici de les obres de condicionament
dels terrenys del polígon industrial, oferint la possibilitat
d'instal.lació de noves activitats o la millora i ampliació

de les que ja tenim, la continuada insistència de l'Ajunta-
ment en aconseguir noves insfraestructures i serveis a la
Pobla per a fer-la més còmoda i atractiva (gas canalitzat,
millora de l'aproveïment d'aigua potable, ampliació del
cementiri, nou CAP, nova ambulància, mur de la Riba,
l'emissora municipal, etc).

El constant i continuat desenvolupament de l'Àrea
Vacacional, que encara que voldríem que fos més ràpid

no para de créixer a pesar dels molts interessos en contra
que té que patir.

Les iniciatives privades, que amb molt d'esforç van

transformant el teixit comercial, de serveis i productiu de
la nostra Pobla, sense que a vegades es reconegui aquest
esforç.

T ot això que aquí hem resumit en quatre ratlles, però
que és el fruit de molts esforços i moltes hores de treball,
esperem que ajudi a convèncer a tots que a la Pobla quel-
com està canviant i que entre tots podem fer que aquest
1998 sigui millor.

Bones festes, millor any i... endavant.!

Narcís Balaguèi Bosch el vostre alcalde.

Edita: Ajuntament de la Pobla de SegurCoordinació: CristóbaI Trujillo
Av.Verdaguer, 35 Redacció: Montse Enjaume
Tel. (973) 68 00 38 Núria Farrús
Fax (973) 68 11 07 Eli Sauquet

NOTA DE LA REDACCIO

Qualsevol persona no resident a la Pobla que
desitgi rebre un exemplar de Sota l'Arbre no-
més cal que ho comuniqui a l'Ajuntament i li
farem arribar.ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
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Durant els passats dies 26,27 i 28 del mes de setem-

bre van tenir lloc en el marc de l'Ecomuseu de les Valls
d'àneu, les1 1 Jornades d'Estudi de la Cultura Fluvial,
Pirineu-Mediterrània. En aquest sentit, i continuant amb
la dinàmica ja iniciada per les I Jornades, celebrades a
Tortosa del4 al6 de novembre de 1994, es pretenia recu-
perar novament aquella plataforma de contacte i d'inter-
canvi a partir de la qual posar en comú les diverses línies
de recerca i de treball que en ambdós territoris s'estan

portant a terme.

Aquestes jornades, que s'organitzen a partir de lacol-

laboració i la vinculació de diverses entitats i institucions
-d'àmbít pirinenc i mediterrani- com són el Centre de Pro-

moció de la Cultura Popular i Tradicional Catalana, el
Museu dels Raiers, l'Ecomuseu de les Valls d'Àneu, el
Museu Montsià, el Centre d'Estudis dels Pallars, l'Associ-
ació d'amics i amigues de l'Ebre, el Consell comarcal del
Pallars Sobirà, el Consell Comarcal de l'Alt Urgell,
l'Ecomuseu dels Ports, el Museu de la Noguera i l'Inefe
de Lleida (Universitat de Lleida), és una bona mostra de
la forta voluntat de crear xarxes interdisciplinàries de con-
tacte i d'intercanvi actives i eficaces que permetin retro-
bar-nos en un mateix espai de discussió i reflexió.

Són diversos els projectes, idees, activitats i recerques

que durant aquests dies s'han posat en comú i ens han
permès comprovar l'important dinamisme cultural
d'aquests dos territoris tant allunyats geogràficament però
tant units cultural i històricament. A l'igual que les I Jor-
nades Pirineu-Mediterrània, les línies de treball s'han or-
ganitzat en diversos àmbits cadascun dels quals s'acom-
panyava d'una ponència marc, on sotascriuen les diver-
ses comunicacions que presentades: Història, antropo-
logia, Patrimoni Natural, Museus i Patrimoni cultural són
bàsicament, els diversos camps de treball a partir dels
quals s'estructuraven les Jornades.

Dels quatre àmbits temàtics que es van treballar en

les Jornades, possiblement va ser el de Museus i Patri-
moni Cultural el més multitudinari amb més aportaci-
ons: projectes d'exposicions com la que neix de lacol-
laboració del Museu del Montsià i el Museu d'Història de
Catalunya, redificinicions museològiques com la del
Museu dels Raiers de la Noguera Pallaresa, rutes patri-
monials com el de l'Ecomuseu dels Ports o el del Museu
de la memòria de Vandellós i importants primícies com
la presentació del Comissionat de Gestió del Patrimoni
Cultural de Tortosa, són algunes de les comunicacions
que varen ser presentades, debatudes i comentades du-
rant el transcurs de les Jornades.ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
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L'àmbit d'Antropologia, reforçat en gran mesura per

algunes comunicacions fruit de les recerques de l'In-
ventari del Patrimoni Etnològic, com la de l'aprofita-
ment de l'aigua en el Priorat o la pesca fluvial a Tivenys,
va implicar un interessant fòrum per conèixer la reali-
tat de les investigacions etnològiques i etnogràfiques
en el territori pirinenc-mediterrani. Els jocs tradicio-

nals al Pallars, estudis sobre bruixeria pirenaica, les
recerques sobre transport fluvial o els treballs sobre
transhumància i cabaneres, són algunes de les apor-
tacions realitzades a les Jornades en aquesta àrea es-
pecífica.

Si bé l'àmbit de Patrimoni Natural va ser el menys

multitudinari a nivell de comunicacions, el seu inte-
rès va venir donat per la Taula rodona sobre gestió i
desenvolupament del Patrimoni Natural on participa-
ren representants de diferents col. lectius relacionats
amb l'educació ambiental, la gestió de l'entorn i la pro-
posta de nous models de futur, entre ells cal destacar
l'assistència del Director General de Patrimoni Natural
de la Generalitat de Catalunya.

Finalment, l'àmbit d'Història va implicar noves apor-

tacions i interpretacions a la historiografia pallaresa
amb una interessant revisió crítica sobre els darrers
estudis d'història contemporània al Pallars. Tanmateix,
vam poder resseguir algunes de les línies de recerca
històrica endegades pel Museu del Montsià,
l'Ecomuseu de les Valls d'Àneu o el centre d'Estudis
del Pallars, al mateix temps que es presentaven co-
municacions de diversos investigadors relacionats
amb la història de la medicina, camins i comunicaci-
ons medievals, estudis d'administració pública, el co-
merç i temes demogràfics.

A més a més del gran interès específic de les diver-

ses comunicacions i ponències que es van aplegar
durant els dies de les Jornades, existeix un aspecte de
vital importància que justifica sobradament la conti-
nuïtat d'aquesta plataforma. El contacte intern entre
investigadors, institucions iassociacionsenriqueix
enormement la trobada i, el que és més important,
ens permet un replantejament, planificació i debat
constant de les nostres línies de treball i projectes amb
altres persones i entitats, amb una important projec-
ció territorial.-

Jordi Abella i Pons
Director de l'Ecomuseu de les Valls d'Àneu
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La Ciutat de Vacances va obrir les seves portes
el passat juliol, amb 18bungalows ja construïts. Això
fa que la part turística del projecte de l'Àrea
Vacacional sigui un fet. Els bungalows destinats a
lloguers, estan assolin els nivells d'ocupació previs-
tos, malgrat que la temporada d'estiu ha estat irre-
gular, atès les inclemències del temps. Cal tenir en
compte que la Ciutat de Vacances restarà oberta
tot l'any.

A primers d'any s'iniciaran les primeres promo-
cions d'habitatges amb dos tipus d'edificació: la pro-
moció residencial ParcEl-líptíc, que consisteix en 3
blocs de 8 pisos, amb una superfície útil de 81 a 90
metres quadrats, en règim de preu taxat; i la pro-
moció residencial Flamicell 1, que consisteix amb
11 habitatges unifamiliars en filera amb una super-
fície construïda de 209 metres quadrats (veure fo-
tos).

Tanmateix el Consorci Urbanístic de la Pobla-
Renfe ha endegat un concurs per la presentació de
concurrència d'ofertes públiques per a l'adjudica-
ció de parcel-les de la primera Fase de la Zona Re-
sidencial. El plaç desol-licituds finalitzà el17 de ge-
ner de 1998.Amb aquesta actuació s'ofertaparcel-
les per habitatges plurifamiliars, habitatges
unifamiliars (en filera i aparellada) i solars aptes
per a la construcció d'un hotel, aparhotel, locals co-
mercials i centres d'assistència.

--

À R E A V A C A C I O N A L d e la P O B L A D E S E G U R
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P A R C E L · L E S U N I F A M I L I A R S E N F I L E R A

1 4 ix e ro o t- te -s d 'e n tre 1 3 8 m 2 i 2 7 7 m 2

P A R C E L . L . , E S U N I F A M I L I A R S A P A R E L L A D E S

1 2 ' p e s r ce t- Ie s d 'e n tre 3 2 2 m 2 i 3 3 0 m 2

P A R C E L . L E S P L U R I F A M I L I A R S A ï L L A D E S

5 p a rc e f. le s c i'o r r tre 7 1 2 m 2 i 9 7 3 m 2

P A R C E L . L E S D - Ú S T U R í S T I C 'I C O M E R C I A L
2 s o la rs d e 6 . 3 0 0 m 2 .i 1 . 6 0 0 m 2 , a p te s p e r a la c o n s tru c c ió d 'h o te l,

a p a r t-h o te l, c e n tre s d 'a s s is tè n c ja , lo c a ls c o m e rc ia ls i h a b ita tg e s .. -

L e s o fe r te s s 'h a n d e p re s e n ta r a b a n ! 'i, 'd e le s 14 hores d e l d ia 17 d e g e n e r d e 1 9 9 8

N a r c í s B a la g u é i B o s c h

E l P re s id e n t d e l C o n s e ll d 'A d m in is tra c ió

L a P o b la d e S e g u r , 1 7 d e n o v e m b re d e 1 9 9 7

CO.NSORCI URBANISTlC LA POBLA RENFE
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L'Ajuntament, tal i com us informem en el ple-
nari, d'aquest número, va aprovar l'adjudicació de
l'obra de dotació de serveis a la zona insutrial del
sector Migdia a l'empresa Benito Arnó e Hijos, S.À.
per un import de 46.668.000 ptes.
En un principi aquesta obra estava pressuposta-
da per un import de 60 milions, i donat que hi ha
una subvenció de la Comunitat Europea, l'Ajunta-
ment va acordar d'ampliar la zona d'execució
inicialment prevista fins a arribar als 60 milions
destinats a la mateixa.

Això suposarà l'electrificació de tota la zona in-

dustrial amb línies de baixa i mitja tensió, la qual

La bàscula municipal, que estava situada a
la vora del polisportiu municipal va ser desmunta-
da fa unes setmanes després de què la persona que
tenia la concessió per a la seva explotació en re-
nuncies voluntariament.

El fet de desmuntar-la va venir donat com a
consqüècia de què en aquell lloc es situarà la nova
parada d'autobusos de la Pobla, que ja ha iniciat la

seva construcció.

D'aquesta forma s'aconseguix un lloc més adi-

ent on els autobusos de les diferents línies que te-
nen parada a la nostra ciutat puguin estacionar-se i
recullir els passatgers.

D'altra banda des de l'Ajuntament s'estudia en
aquests moments un nou emplaçament,
probablmenet al polígon industrial, on situar la bàs-

cosa permetrà laínstal-lació de noves empreses a
aquesta àrea. El projecte també contempla la urba-
nització de tota la zona amb la construcció dels nous
carrers, així com la pavimentació dels que ja s'esta-
ven perfilant amb les indústries i empreses jainstal-
lades, a més de la dotació dels serveis complemen-
taris com clavegueram, aigua, gas ...

Amb aquesta actuació l'Ajuntament de la nostra

ciutat vol incentivar a tots els empresaris de la zona
que desitgin instalar-se a més de continuar la seva
tasca de crear un teixit industrial que permeti la
crea-ció de nous llocs de treball a la Pobla i millori
el nivell de vida dels seus habitants.

cula donat que es considera un servei necessari per
a tota la comunitat.NMLKJIHGFEDCBA

L 'e sc o r x a d o r m u n ic ip a l ja té d a ta p~r a la se v a in a u g u r a c ió .

El proper dia 17 de gener el Conseller del DARP,Francesc Xavier Marimón, serà la personalitat convidada
per a inaugurar les instal-lacíons del remodelat escorxador municipal.
Aquest escorxador quan entri en funcionament serà l'únic homogat del Pallars que estarà en funciona-
ment, la qual cosa permetrà als ramaders i industrialscàrnies de la zona sacrificar els animals aprop dels
llocs habituals de venda amb el que es millorarà la qualitat de la carn que es serveixi donat que no
s'haurà de sacrificar a llocs tan llunyans com Balaguer o Alcoletge.
També cal mencionar que el nou escorxador acomplirà plenament la normativa comunitària per a aquest
tipus d'instal.lacions i això permetrà vendre la carn dels animals que es sacrifiquin allí a qualsevol lloc del
món.
Per últim cal recordar que l'escorxador serà gestionat de forma conjunta per l'Ajuntament i els indus- .
trials càrniesque han fet aportacions. En un proper número us informarem del'acte d'inauguració i de
la seva entrada-en funcionament.ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

N ú m e r o 1 0 , d e s e m b r e 1 9 9 7



t 'A R B R E .. .•ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

~ l E l J U A S E G U I -G A S A R E B E N rqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBAo
~ NM~CmHOMmAT~

El matrimoni Seguí-Gasa va rebre el passat
mes de setembre un merescut homenatge al lloc
al que tant han ajudat a ser el que és, la Residèn-
cia Verge de Ribera.

A l'acte va assistir-hi el nostre "mecenes",

Agustí Seguí, que actualment té 82 anys i resideix
a Costa Rica, que va ser rebut per la majoria de
la corporació municipal, presidida pel nostre al-
calde, Narcís Balaguè.

L'homenatge va consistir en el descobriment
d'una placa en la primera planta que donarà nom
a aquesta, i per exprés desig de l'Agustí Seguí serà
el de la seva esposa, Pepita Gasa, malaurada-
ment ja desapareguda. Desprès del descobri-
ment dè'Ia placa, que serà un recordatori per a
tots de les nombroses aportacions fetes per
aquests matrimoni des de els anys 80, i que han
permès afrontar diverses reformes a la residèn-
cia, Narcís Balaguèi el cronista local, Llorens
Sanchez van fer els seus parlaments els quals van
agrair molt emotivament que malgrat els anys
que fes que no residia a la Pobla i així com la
Pepita quan encara vivia la continuessin estimant
tant com ho demostren l'estima envers la Pobla i
aquesta institució que actualment acull a unes
80 persones.

®

Per la seva part Agustí Seguí, tam-
bé visiblement emocionat va donar les
gràcies per les paraules rebudes, però
sobre tot va voler deixar clar que la
gent de la Pobla no l'havien de veure
com un "indià", sinó com un poblatà
més que per circumstàncies de la
Guerra Civil va haver de marxar, però
que malgrat això havia continuat por-
tant sempre la seva terra al cor, i l'únic
que havia fet era intentar correspon-
dre aquest amor que sentia i continua
sèntínt,

L'acte va cloure amb una vista a les
instal-lacions i un dinar al que van as-
sistir els diferents representants tant
de l'Ajuntament, la Junta de
Copatrons, com de les germanes del
Sagrat Cor de Maria que fan la seva
tasca a la residència.ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
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Ben aviat es farà entrega al Parc de bombers de la
nostra ciutat de la nova ambulància que ha estat ad-
quirida amb els fons aportats per la Diputació de Lleida,
el nostre Ajuntament, i els de Conca de Dalt,
Senterada, La Torre de Capdella, Sarroca de Bellera,

) BaixPallars, Salàs de Pallars i de la Diputació de Lleida,
~ a més de l'aportació popular aconseguida amb la ven-

da de loteria de Nadal el passat any, així com la dels
propis bombers.

Aquesta nova ambulància, permetrà retirar la més
antiga del parc, la "blanca", actualment en desús amb
el que els bombers de la Pobla tornaran a disposar de
dues ambulàncies, una d'elles dotada dels més mo-
derns dispositius per a fer la seva tasca el millor possi-
ble.

}

l

El passat dia 6 de novembre el casal d'avis de la Po-
bla va acollir l'homenatge a les persones de 90 anys
de la nostra població. A l'acte van assistir, l'alcalde,
Narcís Balaguè, juntament amb la delegada de Ben-
estar Social, Tresa Ribes, així com diferents represen-
tants comarcals.
Els actes van ser una missa, un dinar al que assisti-
ren 140 persones, i l'entrega de records per als nos-
tres avis.ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
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S O R T E IG D E L S H A B IT A T G E S

S O C IA L S
Durant els passats dies es va fer el sorteig dels
nous habitatges socials de la Pobla de Segur que
estan situades a l'Avinguda de l'Estació. En
aquest sorteig van participar-hi un total de 32 fa-
mílies que optaven a un dels 34 pisos de 2 ó 3
habitacions que s'han construït, i als que s'acce-
dirà en règim de lloguer.
Aquests habitatges segurament ja hauran estat
entregats als seus nous inquilins quan tingueu
aquest número a les vostres mans, per això us
continuarem informant en propers números.
Cal dir només que l'Ajuntament està estudiant
que els pàrkings d'aquest bloc d'habitatges pu-
guin ser adquirits pels propietaris de l'anterior
promoció de pisos socials fets a la Pobla, que
era de venda.
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La nostra ciutat, un cop més, ha tornat a acollir en els darrers mesos nombrosos retrobaments d'an-
tics amics d'escola que amb el pas del temps han anat perdent contacte. Aquests retrobaments van ser
possibles a les diferents celebracions d'aniversaris que podeu trobar en aquesta plana.

® Número 10, desembre 1997
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L'EPSvol continuar endavant amb la seva tasca edu-
cativa i lúdica, d'una manera eficient, amb els joves
poblatans i de la comarca que tinguin ganes d'apren-
dre, conèixer i de passar-s'ho molt bé.

Per tant, els caps, que d e manera voluntària formem
part d'aquest agrupament escolta, volem fer una fei-
na ben feta, volem que l'agrupament funcioni bé i fi-
nalment sentir-nos realitzats duient a terme la nos-
tra tasca amb els nois i noies.

Així doncs, desprès d'adonar-nos que les coses no
funcionen tal i com ens agrada, hem decidit que
aquest treballaríem de portes endins, és a dir, cen-
trar-nos a rebre una bona formació de caps, en modi-
ficar una mica la manera de treballar i en aconseguir
una bona entesa i un bon caliu entre nosaltres i la
resta de poblatans. No obstant, volem seguir realit-
zant alguna activitat per a la mainada i també per a
tots els que hi vulguin participar.

Nosaltres ho fem amb moltaíl-Iusíó i ens agradaria
que tots fóssiu partíceps del nostre interès i del nos-
tre sentiment envers allò que ja fa 22 anys que balla
al nostre poble, l'EPS.

Aixídoncs esperem que el proper setembre quan l'EPS
torni a obrir les portes, tots els caus estiguin a ves-
sar de nois i noies, amb moltes ganes d'aprendre, en-
senyar i sobretot passar-s'ho d'allò més bé.

Tant sols ens manca desitjar-vos unes bones festes i
que l'any 1998, sigui pròsper per a la Pobla i els seus
poblatans.

L'Equip de Caps de l'EPS

N A T A L IC IS

* Anna Roca Rojo
* Lídia Farré Gaset
* Laura Farré Gaset
* Laia Mir Portet
* Maria soto Hidalgo
* Adrià Millan Marsà

27-07-97
05-09-97
05-09-97
03-10-97
13-10-97
11-11-97ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
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El Parc Infantil de seguretat vial va tornar a arri-
bar a la Pobla de Segur.
Com en anys anteriors, aquest parc, organitzat per
la Direcció General de Tràfic, va apropar als nens
el món de la seguretat vial, els quals, en un circuit
que intenta reproduïr fidelment el món vial, tam-
bé van poder a més d'aprendre gaudir d'una esto-
na divertida conduïnt els cards.

La Biblioteca de la Caixa va acollir el passat dia 22
d'octubre l'espai promogut per la fundació La Cai-
xa, L'hora del Conte, el cabàs de contes de l'àvia.
Aquesta iniciativa a la que van assistir un 40 nois i
noies de diferents edats de la nostra ciutat, con-
sisteix en una narració de contes a càrrec de Ricard

. Bonmatí que ha publicat diferents llibres de poe-
mes, contes i cançons.
Aquesta iniciativa va fer que els més petits gau-
dissin amb les diferents histories explicades per
aquest contador de contes que els va fer passar
una estona alegre i divertida en un espai que nor-
malment els més petits associen a un lloc de tre-
ball, silenci i en general avorrit.
Esperem que el proper any es torni a repetir, els
més petits així ho esperen.
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El Comú de Particulars ha continuat sent una de les
entitats més actives de la Pobla durant els darrers
mesos, alguns dels exemples que demostren aques-
ta afirmació son les últimes activitats organitzades
per aquesta institució: el curs gratuït de divulgació,
vols conèixer Catalunya, que en quatre sessions ha
fet un recorregut per la geografia del nostre país, o
el curs de ceràmica que es va iniciar a l'octubre i
ofereix sessions de dues hores els dilluns, dimecres
i divendres. A més també ha continuat amb les ex-
posicions d'art com la mostra d'artistes pallaresos
que fa pocs dies hem pogut veure i la prevista d'in-
augura el proper dia 26 antològica del pintor Joan
Subirà que vol ser un reconeixement a la seva tra-
jectòria cultural. Per últim us recordem que durant
aquest Nadal i com ja es tradicional el Comú orga-
nitzarà è;lseu pessebre.

Tal i com podeu veure a la portada de la vostra
revista Sota l'Arbre la nova guarderia municipal
ja ha entrat en funcionament, aquestaínstal-lacíó,

situada acol-legi públic els Raiers, permet a les
famílies que tenen fills petits i que treballen el
dos membres del matrimoni disposar d'una
ínstal-lacíó on els seus fills són ben cuidats i es-
tan perfectament atesos en tot moment.

El Club d'Esquí de la Pobla de Segur va tornar a
organitzar entre els dies 5 i 8 d'aquest mes, apro-
fitant el Pont de la Purissima, una exposició de
material d'esquí al polisportiu. Aquesta va tenir
una gran acceptació entre els nombrosos visi-
tants que s'hi van atansar.

El gas arriba a la Pobla de Segur.
Tal i com us informem al Plenari d'aquest número
l'Ajuntament va aprovar el passat 30-10-97la con-
cessió administrativa de subministrament de gas per
canalització a Repsol Butano S.À..
Donat aquest pas administratiu es podran iniciar les
obres de canalització que permetin fer arribar a tots
els poblatans aquesta font d'energia barata i poc
contaminant.
Lesobres estan previstes que s'inicien durant el prò-
xim any, iniciant-se pel barri de l'Estació i el Polígon
Industrial per anar pujant en successives fases a la
resta de la localitat.
En aquests moments l'Ajuntament està mantenint
contactes per tal de rebaixar el preu de connexió
que s'haurà de pagar.

BREUS

El premi Literari intercomarcal Anton Navarro, orga-
nitzat pels Consells Comarcals del Pallars Jussà,
Pallars Sobirà i Alta Ribagorça, va celebrar la seva
gala d'entrega de premis de la setena edició al Cine-
ma Avinguda de la Pobla.
A aquest acte a més del nostre Alcalde NarcísBalaguè

i els tres presidents comarcals, hi van assistir nom-
brosos alumnes de diferents centre de les tres comar-
ques, així com a professors i pares.
En aquesta edició van participar-hi un total de 110
nens d'edats compreses entre els 6 i els 18 anys dis-
tribuïts en 4 grups i pertanyents a 15 centres. En
l'apartat d'adults es van presentar 8 obres, essent el
guanyador Josep Ponte Blanes, que es va endur el
premi de 200.000 pessetes, la finalista va ser Núria
Garcia Quera.
Cal dir que aquesta es la primera vegada que es fa la
entrega d'aquests premis en un lloc que no sigui ca-
pital de comarca.NMLKJIHGFEDCBA

E l M o to S p o r t P a l la r s organitzà el passat mes
de novembre el segon Trial Conca de Dalt que es
va celebrar a la població de Claverol, lloc habitual
de celebració d'aquest tipus de proves a les nos-
tres comarques.
Aquesta prova va ser puntuable per al campionat
provincial de l'especialitat, la qual cosa va fer que
els 18 participants demostressin un gran nivell.
El circuit va estar organitzat en 8 zones que es van
haver de passar en tres ocasions diferents.
Malgrat el fred de la diada el públic no hi va faltar i
va assistir en gran nombre a presenciar aquesta in-
teressant prova.ZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA
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QUES"ESTÀ coÏENT A LA POBLA? iZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

E n a q u e s t n ú m e r o d e l a v o s t r a r e v i s t a S o t a l ' A r b r e v o l e m i n i ci a r u n a n o v a s e c c i ó , q u e v a l g u i l a r e d u n -

d à n c i a , s e r v e i x i p e r f e r - l a e n c a r a u n a m i q u e t a m é s v o s t r a . El t í t o l q u e l i h e m p o s a t v o l s e r u n a m i q u e t a l a

i d e a d e l a n o v a s e c c i ó , é s a d i r r e f l e x a r e l s p r o j e c t e s q u e e s ta n a l e s m e n t s t a n t d e s d e l ' A j u n t a m e n t c o m a l e s

v o s t r e s p r ò p i e s i q u e d e s d ' a q u e s t a p l a n a i u n a v e g a d a i m p r e so s s i g u i n d e t o t s , i a i x í s i g u i m é s f à c i l q u e e s

p u g u i n d u r a b o n p o r t . A m é s p e n s e m q u e s i u n a i d e a h a e s t a t i m p re s a j a é s u n p r i m e r p a s p e r a q u è u n d i aZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

o u n a l t r e s i g u i u n a r e a l i t a t . P e r t a n t s i c r e i e u q u e t e n i u a l g un p r o j e c t e q u e s i g u i d e l ' i n t e r è s d e t o t s e n s e l

p o d e u a d r e ç a r a l ' A j u n t a m e n t i e n u n p r o p e r n ú m e r o a p a r e i x e rà e n a q u e s t a s e c c i ó .rqponmlkjihgfedcbaZYXWVUTSRQPONMLKJIHGFEDCBA

Ja es comença a preparar la
XVIIenaedició de l'olimpíada
Escolar Flamisell que es tor-
narà a celebrar, el proper dia
7 de març, tornant a fer de la
Pobla de Segur el lloc de reu-
nió de l'esport escolar de tota
la província de Lleida, així
com d'altres llocs de
Catalunya.

L'ajuntament ha presentat a
la Comissió organitzadora del
Fòrum de les cultures que es
realitzarà a Barcelona l'any
2004, un programa elaborat
conjuntament amb l'Associa-
ció Cultural dels Raiers de la
Noguera Pallaresa, per ser in-
closos en aquest esdeveni-
ment.
El programa presentat
inicialment estaria integrat
per activitats diverses que ani-
rien des de la celebració del
XXV aniversari de la Diada
dels Raiers a l'any 2003 fins a
la XIVTrobada internacional
de raiers a l'any 2004.

El grup d'Amics del Pallars ja estan
preparant el sopar anual que faran
el dissabte 14de març de 1998al res-
taurant La Masia d'Esplugues de
Llobregat.
En aquesta ocasió el Convidat d'ho-
nor serà el pintor poblatà Joan Subirà
i Pubill.

Els interessat en assistir al sopar po-
dran adquirir els tiquets a l'Oficinade
Turisme de la Pobla.
A fi i efecte de facilitar el desplaça-
ment s'intentarà organitzar un auto-
car des de la Pobla
Per a més informació us podeu diri-
gir a Jordi Farrús, telèfons 93-3091632
i 973-681415.

Na Ventureta Ricou, nascuda a la
Pobla de Segur l'any 1860,va ser la
model de l'escultura de la Dama del
Paraigües de la font tant significati-
va de Barcelona durant més d'un
segle. Per aquest motiu l'Alcalde ha
demanat a l'Ajuntament de
Barcelona la possibilitat de que a la
Pobla hi hagi una reproducció de
l'esmentada escultura.

L'Ajuntament té previst en un pro-
per ple aprovar la sol. licitud de la
freqüència que ha de servir per a
posar en marxa l'emissora munici-
pal. D'aquesta forma es preten dis-
posar d'un nou mitjà per a apropar
l'Ajuntament a tot el poble.

S'ha confirmat l'ajut de 15 milions
de pessetes per dur a terme les
obres de reforma de la Residencia.
Conseqüenment a primers d'any, un
cop passi el mal temps, s'iniciaran
les mateixes a la segona planta així
com l'ampliació de la tercera de la
part vella, a més de l'arranjament
del teulat.

L'Alcalde de la nostra ciutat, Narcís Balagué, té previst per al proper dia 28 d'aquest mes, mantenir una
reunió amb DIFerents representatns per tal de concretar la possibilitat de que gràcies al pas de l'autopista
Elèctrica pel Pallars una de les compensacions que s'està estudiant es l'ampliació de la línia ferrea de la
Pobla de Segur. Aquesta ampliació suposaria la possibilitat de què es fes un nou enllaç de l'AVEamb
Europa que passaria per la Pobla de Segur. En aquest sentit diversos inversoRs ja han mostrat interés en
adquirir terrenys a la Pobla de Segur per a construir varis hotels un d'ells, de luxe a la Torre Mauri. Una
vegada celebrada aquesta important reunió i en propers números us continuarem informant. VALE!

Número 10, desembre 1997 @
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A ju n ta m e n t d e la P o b la d e S e g u r
Pallars Jussà Lleida
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